
Zápis OV č.:  2/2023
OsV: Šipší
Datum : 17. dubna 2023
Přítomni:

Omluveni:
Neomluveni:

Lenk, Kalenda, Skřivan, Hájková, Zmeková, Harsa, Suchánek, Balšánková

Toman, Ptáček, Götz

Člen RM, ZM: Špalková
Příští jednání: 15. května 2023 od 18:00 v Základní škola Jana Palacha

1) Program jednání včetně krátkého komentáře :

Body z minulého zápisu
● Uschlé vrby v ulici Dolní: pokáceno
● Uschlé smrky v ul. Jana Palacha: Jeden byl již pokácen. Druhý uschlý smrk zůstal.
● Lavička nad lékárnou “pod Kaňkem” byla poničena a město ji nebude nahrazovat.
● Oprava děr na rohu Lučanské a Havířské: problémové místo se nachází mimo výkopy T-
Mobile. Bude opraveno od TS (objednáno. Termín neznámý)
● Oprava vydroleného schodiště poblíž Opletalova 180 (objednáno u TS. Termín neznámý)
● Chráničky v ulici Jana Palacha vedoucí ze země: Jsou prázdné a nejsou nebezpečné.
Zjišťujeme jejich plánovaný účel.

Využití městského rozhlasu
Paní místostarostka oslovila OsV s dotazem na možné další využití rozhlasu k hlášení více
informací týkajících se dění ve městě (například uzavírky, kulturní akce atd.). Proběhla diskuze na
toto téma. Členové OsV nemají shodné stanovisko o větším využití rozhlasu.
Vznikl i návrh na stanovení pravidelného termínu k hlášení informací.
Pan Harsa uvedl, že považuje za důležitější zlepšit poskytování informací přes již zřízení kanály
(Facebook, Web města, Kutnohorské listy). Paní Hájková uvedla, že zejména starší občané nemají
dost často přístup k webu a facebooku. Dále zazněl názor, že záznamy hlášení rozhlasu města by
bylo vhodné dát na stránky města.

Výměna autobusových zastávek na Šipší
V současné době dochází k postupné výměně autobusových zastávek na Šipší. Jejich výměna je
spojená s poměrně velkou stavební činností v okolí. Ohledně této výměny vznikla celá řada dotazů.
Paní místostarostka je na místě nezodpověděla. Jsou zastávky v majetku města? Jsou známy
termíny realizace výměn zastávek? Kdo provádí výměnu zastávek a kdo ručí za navrácení okolí
zastávek do původního stavu?

Bezdomovci nad Spartou
Na soukromém pozemku společnosti Comfia s.r.o. - 4113/1 (nad hřištěm Sparta) a v blízkém okolí
vznikl poměrně velký nepořádek po bezdomovci/ích. Paní místostarostka uvedla, že zmíněný
nepořádek bude uklizen na náklady města.

Rekonstrukce OC Pasáž
Žádné nové informace o bourání a výstavbě nové budovy nejsou k dispozici. Město považuje za
neadekvátní počet parkovacích míst.

Obchodní dům LIDL
Paní místostarostka řekla, že k výstavbě obchodního domu LIDL žádné nové informace nemá. Platí
tak připomínky členů OsV z minulých zápisů.
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Zónový úklid
Minulý rok neprobíhala často údržba keřů. OsV žádá o pravidelnou údržbu keřů v rámci ročního
plánu údržby.
OsV žádá o předložení plánu úklidu v rámci zón. úklidů.

Rybník Lorec
Projekt revitalizace rybníku Lorec byl dokončen k 31.3.2023. Kolemjdoucí dost často hází do vody
odpadky. Paní místostarostka: Do KHL dát informaci o stavu Lorce. Jakým způsobem byl projekt
financován a co bylo součástí projektu?

Ostatní
● Proběhla diskuze nad možností či nemožností pořádání komunitních akcí osadním výborem
Šipší. Paní místostarostka se ohrazuje proti tomu, že zakazuje pořádání komunitních akcí
Osadním výborem ale zároveň uvádí, že Osadní výbor pořádat žádné akce nemůže.Paní
místostarostka přislíbila, že řeší možnosti. Proběhne schůze předsedů OsV kde paní
místostarostka představí možnosti.
● Na parkovištích v ul. Jana Palacha dochází ke splavování štěrku a ucpávání kanálů.
● Probíhá odchyt holubů - 2 klece (Studentů, Jana Palacha). Nicméně je tady velké množství
holubů. Paní místostarostka by uvítala realizaci projektu Městský holubník - slouží k regulaci
množství holubů. Je to však nákladné a zatím chybí podpora.
● Paní místostarostka přislíbila řešení nového povrchu vozovky v ulici Dolní - řeší se. Termín
znám není.

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM:
● TS: Odstranit uschlé smrky v ulici Jana Palacha a prověřit napadení ostatních smrků (možná
choroba)
● TS: Nejezdit po trávníku u školky v ulici Opletalova s těžkou technikou.
● Špalková: Záznam hlášení městského rozhlasu umístit na web města.
●  Dotaz: K čemu budou sloužit prázdné chráničky vedoucí do většiny panelových domů
(přípolož města k T-Mobile)?
● TS: Předložit OsV plán údržby/harmonogram prací na sídlišti Šipší.
● TO: Objednat deratizaci k Jana Palacha 150
● TO: V ulici 17. listopadu se většina kanálů propadá pod úroveň vozovky. Lze opravit?
● Špalková: Dát informaci o Lorčáku do KHL

Zapsal: Jan Harsa
Ověřil:  Martin Suchánek, Šárka Zmeková

Přílohy
Propadlé kanály v ulici 17.listopadu.
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Uschlý smrk v Jana Palacha

Stav rybníku Lorec v první polovině dubna
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Nepořádek po bezdomovcích
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